
BIJEENKOMST BOL Groot  

Thema Jongeren 

Datum: 18-6-2024 

Aanwezigen: Roos, Marije, Henriette, Abel, Maarten, Simone, Alfred, Virjanand, Maaike, 

Soufian, Ramzi, Christien, Wim, Fred. 

 

Thema jongeren 

Ramzi heeft Luna Movement opgericht. Hij is 24 jaar en is opgegroeid in Lunetten. Luna 

Movement verzorgt vooral sportactiviteiten in Fort Luna voor kinderen van 4-12 jaar. Ook 

wordt er ruimte gegeven aan jongeren van 15/16+ die eigen activiteiten/workshops willen 

organiseren. 

Soufian is jongerenwerker bij JOU voor Lunetten en Hoograven. Dit is voor de leeftijd 12+, en 

voor jongeren die een steuntje in de rug nodig hebben. JOU zoekt de jongeren op straat op, 

bouwt een vertrouwensband met ze op en probeert ze bewust te maken van hoe ze op een 

goede manier samen kunnen komen en overlast te beperken. JOU werkt samen met de 

politie en gemeente, zodat ze bij overlastmeldingen ook kunnen reageren en langsgaan. Er 

zijn meidengroepen en jongensgroepen in verschillende leeftijdscategorieën. In het 

buurthuis kunnen jongeren inlopen. Het is een soort tweede huiskamer, al komen ze wat 

ruimte tekort voor alle activiteiten en groepen van tussen de 10 en 20 personen. Er zijn een 

tafeltennistafel en een playstation. Er zijn sportactiviteiten zoals voetbal en kickboksen. 

Verder is er een studio voor het maken van muziek. Rolmodellen sporen anderen aan goed 

bezig te zijn. 

Is er genoeg in de wijk? -> Nee. Jongeren hebben veel vrije tijd. JOU helpt met het vinden 

van een bijbaan, sporten en andere activiteiten om de vrije tijd te vullen. Naast chillen is ook 

bewustwording belangrijk: wat doe ik met mijn vrije tijd? Verder wil JOU perspectief bieden 

door mee te denken met en het helpen bij het vinden van een stage of een passende 

opleiding. 

Er is behoefte aan samenkomen, maar waar? Jongeren voelen zich opgejaagd in Lunetten: 

waar mogen ze wel samenkomen in de wijk? Waar worden ze niet weggestuurd? 

Er zijn een aantal jongerenontmoetingsplekken:  

- skatepark (niet aantrekkelijk en veilig voor ze, omdat hier ook verslaafden rondhangen),  

- de kuil bij de Seychellen (’s avonds voelt het niet veilig, maar heeft wel goede 

geluidsdemping en wordt gerenoveerd, JOU ziet veel perspectief op deze locatie),  

- de voetbalkooi achter de gymzaal (schieten tegen het hekwerk geeft echter 

overlastmeldingen).  

Het winkelcentrum is een ontmoetingsplek -> Jongeren leren hier: doe het samenkomen op 



de juiste manier. Ook bij de Passie en bij het station is er een hangplek. Groepjes willen soms 

niet bij elkaar staan, dus zijn er meerdere plekken nodig. 

In Kanaleneiland is er het jongerencultuurhuis Boks. Daar kun je ook muziek maken. 

Voor het voetballen is een grasveld met kunstgras nodig. Liefst met een kooi erom: een 

Cruyff Court zou wat JOU en de jongeren in de wijk een perfecte plek bieden. 

Is er nog ruimte voor inbreng voor de renovatie van de Kuil? -> Belanghebbenden, 

waaronder Bootcamp Lunetten, het jongerenwerk en buurtbewoners worden hierbij 

betrokken. Het BOL houdt de ontwikkelingen in de gaten. 

De kinderdisco functioneert ook als vroegsignalering. 

Aangegeven wordt: Lunetten wordt vaak overgeslagen bij toekenning van middelen. Wellicht 

is het idee, dat Lunetten zichzelf wel redt. Er zijn echter wel meer overlastmeldingen in 

Lunetten dan Hoograven. 

Betrokkenheid van ouders is regelmatig minimaal. Een idee is om een WhatsApp groep te 

maken van ouders in Lunetten die met jongeren/kinderen willen meegaan om te helpen bij 

het creëren van een veiligere omgeving voor jongeren en hun omgeving. JOU wil hier wel 

naar gaan kijken. 

Er is net als onder ouderen, veel eenzaamheid onder jongeren. Dit gaat ook gepaard met 

andere mentale klachten. Hier is wellicht ook een wat andere aanpak voor nodig, en een 

idee wordt genoemd om bij einde basisschoolleeftijd kinderen al te benaderen om ook deze 

doelgroepen te bereiken. 

Er zijn vrijwilligers nodig in Lunetten. Mogelijk kan het BOL hierbij een brug slaan. Te denken 

valt aan hulp bij wijkactiviteiten. Wellicht kunnen jongeren hier een toegevoegde waarde 

zijn. Denk aan klussen Fort Luna, groenbeheer, deelname zwerfvuilacties, het opzetten van 

een graffiti expositie en wandschilderen. 

Er is ruimte te kort voor JOU en in de Musketon is er ruimte. Misschien kan daar iets 

geregeld worden in overleg met de gemeente en in het traject van de vernieuwing van de 

Musketon. 

Ook is een ruimte bij de gymzaal aan de Goeree wellicht een optie. Wat is handig om met 

JOU en Luna Movement te communiceren: meenemen in het opknappen van de kuil, als er 

opslagruimte te vinden is, ruimte voor activiteiten of chillen, Cruyff Court. 

 

Terugkoppeling werkgroepen 

- Veiligheid. Er heeft nog niemand gereageerd op de oproep actief te worden in deze 

werkgroep. Alfred sluit aan. 

- Groen. De Natuurgroep is op zoek naar mensen, die willen meehelpen met de 

buitenactiviteiten. Er komt daarnaast een groep, die zich met beleidsmatige zaken gaat 

bezighouden: o.a. contact met de gemeente en de uitvoering van het Groen Ontwikkel Plan 

in de gaten houden, maar ook de coördinatie van de verschillende groene initiatieven en het 



contact met de Stadsboerderij. 

Verder zijn er veel groene initiatieven in de wijk. Vanuit de bijeenkomst Hart voor Lunetten is 

het idee gekomen deze initiatieven samen te brengen in een groene hub.  Marije is maandag 

17/6 naar een overleg geweest met meerdere natuurinitiatieven en groepen. Het idee is dat 

het BOL een hub-functie kan vervullen. Lunetten wordt dan potentieel de online hub en 

Koppelsteede zou dan de fysieke locatie zijn waar e.e.a. samenkomt. Dit wordt verder 

uitgezocht door Marije en Maaike 

- Sociaal. Geen bijzonderheden. 

- Vastgoed. Er is een klankbordbijeenkomst geweest over de stand van zaken rond de sloop 

en nieuwbouw van de Brennerbaan 106 (het kantoor van Portaal). 10 Juli is er een open 

inloop van 15.00 tot 20.00 uur. Voor meer informatie zie www.brennerbaan.nl. 

- Verkeer en OV. Vanaf eind 2025 gaat het OV in de stad over van QBuzz naar Transdev. En 

voor wie van actievoeren houdt: zaterdag 22 juni start een campagne voor beter OV 

(https://www.doorbraak.eu/22-juni-utrecht-kick-off-van-wij-reizen-samen-campagne-voor-

een-beter-openbaar-vervoer/).  

- Huurdersbelangen. De werkgroep wil in september een bijeenkomst organiseren voor 

huurders. Doel is vragen ophalen in de wijk en informatie geven over rechten en plichten. 

Hierbij worden ook andere belanghebbenden en informatieverstrekkers uitgenodigd, zoals 

het juridisch loket. Vraag: bestaan er ook huurdersverenigingen in Lunetten? BOL leden zijn 

hier niet (meer) van op de hoogte, toen ze bestonden waren ze erg versnipperd per complex. 

Er is wel een Bo-Ex Utrecht-brede huurdersvereniging. Ook Portaal heeft een 

huurdersberaad. De huurdersbelangengroep gaat binnen de BOL deelnemers nog uitvragen 

van welke huurdersverenigingen etc er allemaal zijn om zo weer een bestand te hebben. 

 

Terugkoppeling onderwerpen 

- Project Brennerbaan (zie hierboven) 

- Project Tussen de Rails. Het plan voor de bouw van 450 flexwoningen is voor 

besluitvorming naar de gemeenteraad gestuurd. Meer informatie op www.bollunetten.nl. 

- Bezuinigingen Koppelsteede. 

Er liggen 4 scenario’s voor: 

 - Sluiting 

 - Minder dieren  

 - Programmamaker weg. En daarmee verdwijnen er veel activiteiten. 

 - Opheffen tuintjes. En daarmee verdwijnt de groeneducatie. 

12 Juli valt hierover een besluit. De BOL leden geven aan dat er hoge belangen zijn in de wijk 

bij behoud van alle functies van de Koppelsteede. Onder andere natuureducatie voor 

kinderen van meerdere basisscholen. BOL besluit graag een petitie voor behoud van alle 

functies te willen aanbieden aan de raad op 11 juli. Foto’s voor bij de petitie kunnen deels 

van Maaike en deels van actie in 2003 komen om aan te duiden hoe lang deze betekenisvolle 

https://www.doorbraak.eu/22-juni-utrecht-kick-off-van-wij-reizen-samen-campagne-voor-een-beter-openbaar-vervoer/
https://www.doorbraak.eu/22-juni-utrecht-kick-off-van-wij-reizen-samen-campagne-voor-een-beter-openbaar-vervoer/
http://www.bollunetten.nl/


plek al bestaat. 

 

Rondvraag 

Alfred: Zitten er in de voorjaarsnota meer bijzonderheden die belangrijk zijn voor BOL? 

Waarschijnlijk wel, oproep om de voorjaarsnota goed door te nemen. Door vage 

omschrijvingen nog moeilijk te voorspellen op sommige fronten. 

 

Acties 

- Natuurwerkgroep uitnodigen voor BOL breed (Christien). 

- Marije stuurt mail rond in BOL bestand om informatie op te halen over 

huurdersnetwerken. 

- Maaike en Marije stellen een petitie op tegen bezuinigingen Koppelsteede 

(Afstemmen met Ellen Alzer). 

- Contact zoeken met raadsleden om opties aanbieden petitie verder te onderzoeken. 


